



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2014-73**

under the

**FISH AND WILDLIFE ACT
(O.C. 2014-225)**

Filed June 27, 2014

1 *Subsection 4(2) of New Brunswick Regulation 84-133 under the Fish and Wildlife Act is amended by striking out “the twentieth day in September” and substituting “the Saturday before the last full week of September”.*

2 *Subsection 5(4) of the Regulation is amended by striking out “the twentieth day in September” and substituting “the Saturday before the last full week of September”.*

3 *Subsection 11(1) of the Regulation is amended*

(a) in paragraph (c) by striking out “the twentieth day in September” and substituting “the Saturday before the last full week of September”;

(b) in paragraph (c.1) by striking out “the twentieth day in September” and substituting “the Saturday before the last full week of September”.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2014-73**

pris en vertu de la

**LOI SUR LE POISSON ET LA FAUNE
(D.C. 2014-225)**

Déposé le 27 juin 2014

1 *Le paragraphe 4(2) du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-133 pris en vertu de la Loi sur le poisson et la faune est modifié par la suppression de « vingt septembre » et son remplacement par « samedi qui précède la dernière semaine complète de septembre ».*

2 *Le paragraphe 5(4) du Règlement est modifié par la suppression de « vingt septembre » et son remplacement par « samedi qui précède la dernière semaine complète de septembre ».*

3 *Le paragraphe 11(1) du Règlement est modifié*

a) à l’alinéa c), par la suppression de « vingt septembre » et son remplacement par « samedi qui précède la dernière semaine complète de septembre ».

b) à l’alinéa c.1), par la suppression de « vingt septembre » et son remplacement par « samedi qui précède la dernière semaine complète de septembre ».